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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni

Székely Tamás Egészségügyi Miniszterhe z
Jogsértően ellenőrzi az egészségügyi intézményeket az OEP ?

címmel

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Országos Egészségügyi Pénztár a neurológiai/pszichiátriai szakrendelőkben átfogó ellenőrzést
tart .

Az OEP az intézmények átvizsgálása során a neuropszichológia diagnosztika tevékenysé g
ellenőrzésekor pszichológusok által kidolgozott tesztek használatát és alkalmazásána k
dokumentációját kéri .

A vonatkozó jogszabályok - 9/1993 . (IV.2.) NM rendelet és 2 . sz. melléklete, a 43/1999. (III .3 . )
Korm. rendelet és az ún. Szabálykönyv- nem írják el ő kötelező jelleggel pszichológiai teszt
alkalmazását neuropszichológiai diagnosztika alkalmazása esetében .

Alkalmazásuk elrendeléséről nem jelent meg tájékoztató az Egészségügyi Közlönyben és az
orvosszakmai protokoll között sem fellelhető .

Fentiekre tekintettel kérdezem tehát Miniszter Úrtól, hogy :

1. Jogszerűnek tartja-e az OEP eljárását, miszerint olyan dokumentumokat kér a z
ellenőrzés során, melyet jogszabályok nem írnak el ő , és ezek hiányában jogtala n
szankciókat kíván alkalmazni ?

2. Kezdeményez-e vizsgálatot annak érdekében, hogy kiderüljön, miért jár el jogszerűtlenül
azOEP ?

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát.

Dr. Szili Katalin asszony
az Országgyűlés Elnöke részére

Budapest, 2009 . július :J . .

. Tóth József

1139 Budapest, Béke tér I .
• /6 350-104 5
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